Veliko slovo u višečlanim imenima 

U višečlanim imenima velikim slovom piše se prva riječ, a od ostalih riječi 
samo ona koja je vlastito ime.

Velikim početnim slovom pišemo:

a) imena ulica, trgova, dijelova naselja
     Cvjetna ulica, Trg kralja Zvonimira, Stari grad
b) imena županija
     Koprivničko-križevačka županija, Međimurska županija
c) zemljopisna imena
     Atlantski ocean, Plitvička jezera, Jadransko more
d) imena svemirskih tijela
     Veliki medvjed, Sunce, Mjesec
e) imena blagdana i praznika
     Sveta tri kralja, Dan planeta Zemlje, Majčin dan
f) imena povijesnih događaja
     Prvi svjetski rat, Francuska revolucija, Balkanski ratovi
g) imena ustanova i organizacija
     Osnovna škola Augusta Šenoe, Pliva, Učiteljski fakultet Zagreb
h) imena knjiga i časopisa
     Hrvatski bog Mars, Srebrne svirale, Modra lasta
i) imena nagrada
     Nobelova nagrada
[bookmark: _GoBack]sveti Petar (svetac)
          Sveti Petar (blagdan)
          varaždinske toplice (toplice)
          Varaždinske Toplice (mjesto)
          Na Zapadu se bolje živi. (političko područje)
          Vozim se prema zapadu. (strana svijeta)

Osim zamjenice Vi, Vaš, Ti, Tvoj i njihovih oblika u izravnom pismenom obraćanju, velikim slovom pišemo i riječi kojima se ... obraćamo državnim i crkvenim velikodostojnicima:
          Vaša Svetosti
          Vaša Ekselencijo
Velikim slovom pišemo i nazive poglavara – kad ih koristimo bez imena i prezimena
(i njihove posvojne pridjeve):

          Papa
          Papin
          Predsjednik
          Predsjednikov
